
     Vught 10 oktober 2017 

 

Geachte Heren Potters en Compagne, 

 

Naar aanleiding van ons gesprek op 5 oktober jl. verstrekken wij u bijgaand aanvullende 

informatie op de eerder door ons gepresenteerde plannen voor een doorstart van de lokale 

televisie. 

 

Verdienmodel 

AvuloFM heeft aangegeven zeker bereid zijn tot het maken van nadere afspraken over een 

verdienmodel. 

AvuloFM is van mening dat televisie, als medium, een aanlooptijd moet krijgen om zich te 

kunnen bewijzen. Zoals bekend wordt de lokale middenstand en het lokale bedrijfsleven veel 

benaderd om met name organisaties/verenigingen te ondersteunen. Dit impliceert dat de 

“visvijver druk bevist” wordt. Van de andere kant hebben wij de overtuiging dat televisie een 

aantrekkelijk medium voor commercials kan zijn. Zodra het medium zich enigszins heeft 

bewezen zal AvuloFM dan ook alle inspanningen doen om het bedrijfsleven hiervoor te 

interesseren. Om de kosten hiervoor zo laag mogelijk te houden zal dit, evenals voor de 

radio, door eigen vrijwilliger opgepakt worden. AvuloFM is bereid om 50% van de netto-

opbrengst in mindering te brengen van de jaarlijkse bevraagde subsidie. 

 

Prestatieparameters 

Uit de commissievergadering is de vraag naar prestatieparameters naar voren gekomen. 

Zoals bekend is wettelijk vastgelegd dat een publiek lokaal medium onafhankelijke 

journalistiek moet kunnen bedrijven. Het PBO (Programmabeleid Bepalend Orgaan) is 

daarnaast het orgaan dat de verantwoordelijkheid draagt voor een juiste invulling van de 

zogenoemde wettelijke vastgestelde ICE norm. Dat doen zij voor alle content in beeld en 

geluid, zowel online als via de kabel of frequenties via de lucht. 

In de voorgelegde begroting zijn een aantal video-items opgenomen, welke tot stand komen 

door en onder begeleiding van professionals. Dit omdat ook AvuloFM van mening is dat er 

gebeurtenissen zijn in Vught, waarvan de verslaglegging noodzakelijk is te noemen. Daarom 

stellen wij voor dat de gemeente de gebeurtenissen in kaart brengt waarvan zij van mening 

is dat verslaglegging een meerwaarde heeft of van noodzakelijke aard is en deze aan het 

PBO kenbaar maakt. Met de goedkeuring van het PBO zal ook de verslaglegging van de 

door AvuloFM niet geplande gebeurtenissen opgenomen worden in de jaarprogrammering 

van de video-items, zolang deze passen binnen het in de begroting opgenomen aantal. Ten 

alle tijden draagt AvuloFM een eigen verantwoordelijkheid voor de invulling van deze items. 

Wel kan AvuloFM, voor de invulling van de politieke zendtijd, nadere afspraken maken over 

bijvoorbeeld verslaglegging van de raadsvergaderingen.  

 

Doelgroepen en crossmedialiteit 



AvuloFM heeft vanuit een visie plannen opgesteld. Deze visie rijkt verder dan één á twee 

doelgroepen en verder dan televisie maken. AvuloFM stelt nieuws centraal. Nieuws is niet 

toe te dichten aan één specifieke doelgroep, nieuws is veel breder en kan meerdere 

doelgroepen gelijktijdig interesseren. AvuloFM is zich er ook van bewust dat verschillende 

doelgroepen nieuws en informatie anders tot zich nemen, via verschillende kanalen en 

(sociale)media. Het nieuws vertaalt zich naar verschillende soorten content, hoewel de 

inhoud hetzelfde blijft. AvuloFM spreekt daarom over cross mediaal. Nieuws als content dient 

aangepast te worden aan een format wat voor een specifiek (sociaal)medium geschikt is. 

Televisie als medium wordt snel geassocieerd met de doelgroep ouderen en wellicht zal ook 

het aandeel ouderen wat een specifiek item via televisie tot zich zal nemen groter zijn dan bij 

een ander item, echter zal datzelfde item, op een specifieke manier per geselecteerd 

medium, ook via andere kanalen aan de gemeenschap aangeboden worden. AvuloFM is 

zich ook bewust van haar beperkingen, het bereiken van jeugd is dan ook een lastige taak. 

Zij merkt dat de jeugd meer interesse heeft voor visuele content dan voor audio. Binnen haar 

plannen, met de titel van radio naar omroep, heeft AvuloFM haar visie beschreven waarmee 

ze doelgroepen door cross medialiteit dichter bij elkaar wil brengen door content niet te 

scheiden in visueel of auditief, maar uit wil gaan van audiovisuele content, dat idealiter door 

co creatie tot stand komt. De samenwerking met het onderwijs is tot stand gekomen om 

deels een sociale rol te vervullen, deels het kunnen gebruiken van elkaars faciliteiten, maar 

ook om leefdtijdgewijs van jong naar oud meer vat te krijgen op de verschillende 

doelgroepen. Op het moment dat er door samenwerking een wisselwerking wordt gecreëerd 

tussen de jeugd en andere doelgroepen zal bij alle doelgroepen de betrokkenheid toenemen. 

De jeugd is beter ingespeeld op de sociale kanalen welke zij ten volste kunnen en zullen 

benutten, aan AvuloFM en de onderwijsinstellingen de taakstelling om deze jeugd te 

koppelen aan andere doelgroepen door thema’s aan te reiken en te begeleiden in de manier 

waarop content geschikt gemaakt moet worden voor de verschillende mediums. Dit zodat 

een gebeurtenis op ieder medium op een voor dat medium passende manier de aandacht 

krijgt die het verdient.  

AvuloFM wil kijken naar de lokale gebeurtenissen en daaruit content halen die middels co 

creatie niet alleen omgezet zal worden in een voor televisie geschikt video-item, maar vanuit 

de content kijken hoe die geschikt gemaakt kan worden voor de verschillende media 

weergegeven op een manier die bij die vorm van media past, zodat een item op televisie 

gekeken kan worden, via de radio besproken kan worden, als tekstbericht op de website 

komt, de juiste teksten en afbeeldingen gedeeld kunnen worden op o.a.Twitter en Facebook, 

gezien en geopinieerd kunnen worden als vlog op verschillende video platformen of 

besproken in een podcast. 

 

Vaste kracht 

Het ambitieniveau van de opgestelde plannen is niet gering. AvuloFM is ervan overtuigd dat 

iedere vrijwilliger de schouders eronder zal zetten om deze plannen tot een succes te 

maken, echter vraagt AvuloFM nu al veel van zijn vrijwilligers. De bereidheid en 

vastberadenheid om de uitdaging van televisie op te pakken is dan ook onlosmakelijk 

verbonden met productieve handen die beschikbaar zijn. Het is natuurlijk niet vreemd dat 

AvuloFM momenteel voor televisie geen beschikbare handen bezit. Door de 

samenwerkingen aan te gaan met de verschillende onderwijsinstellingen en professionals is 

er een waarborging dat de creatie van kwalitatieve content er zal zijn. Dit moet er deels voor 

zorgen dat zich nieuwe vrijwilligers melden die een rol willen spelen in het maken van 

audiovisuele content. De vaste kracht die in de begroting is opgenomen zal daarin een 

ondersteunende taak vervullen. In de eerste plaats kunnen zorgen voor coördinatie, van de 



praktische invulling van de planning tot de controle op distributie en inhoud van de 

geproduceerde content. Naast deze coördinatieve taak zal deze vaste kracht ook een 

kwalitatieve rol kunnen vervullen. Een kandidaat met een journalistieke achtergrond heeft 

daarom de voorkeur. Deze vaste kracht vervangen door een vrijwilliger is in de ogen van 

AvuloFM niet mogelijk. Het niveau van inzet gaat voorbij een vrijwillige basis, te vergelijken 

met een trainer die wel betaald word terwijl de kantine bemand wordt door vrijwilligers. Deze 

vaste kracht staat er natuurlijk niet alleen voor, vanuit onze partners en vanuit de eigen 

organisatie zal deze gesteund worden in zijn taken. Hoewel deze kracht betaald zal worden 

kan het niet zo zijn dat deze zich niet ook deels vrijwilliger zal voelen. Hierdoor acht AvuloFM 

het mogelijk om met een beperkt budget een vaste kracht aan te sturen die de ambitieuze 

doelstelling kan verwezenlijken.    

 

Wij hopen u hiermee voldoende informatie te hebben verstrekt. Mocht u nog vragen hebben 

dan of nadere toelichting, dan horen wij dat graag. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Leo van Hees     Jordy van Keijzerswaard 

Voorzitter AvuloFM    Penningmeester 

 


